

Words from Fabio

Reflection: Jesus appears in history as the Lamb of God

The First Sunday of Ordinary Time in the liturgy puts us before the proclamation of the reign of God, not as content, a discourse, or a doctrine, not to remember, to keep in memory but on the contrary, as a lived reality. From the actions of God the creator and from the hearts of the people, it demands a decision and questions those who call us the disciples of Jesus. The reign of God makes us like Him, to spend the gifts received in favor of the poorest, the abandoned, of those in danger, and to recover them as brothers and sisters and offer them the possibility of going to the end with their commitment with our Lord.

Parish Pastoral Council

Last Tuesday, January 10th we had our second meeting and were able to form the pastoral council of our parish again. Our goal is to revive our Church so that we can once again be a living and very present community in Cleveland and the surrounding cities. Your presence and contribution is very fundamental in this parish project. Please help us to make St. Paul the Apostle a parish of all and for everyone. You may be wondering: "Father, what can I do? How can I contribute?" If you wish to help/contribute, I invite you to contact Mary Ruth Jones, Julie Broom or Juan Gutierrez. I Thank you from the bottom of my heart for being part of St. Paul the Apostle and for everything you do for the community.

Technology:

This week when I woke up I heard a news report that caught my attention. About 2 million passengers were affected due to the computer failure that forced all planes to remain on the ground while the notification system was being restored. More than 7,000 flights to and from the United States were grounded after a failure in the notification system. This interrupted the entire air operation on Wednesday, January 11. I was wondering, "How dependent are we with technology?" I would say "too much". Currently it seems everything revolves around technology. What is there in our life that is NOT controlled by technology? Whatever isn't soon will be! But how good or bad is it truly? It all depends on how humanity uses technology. If we use technology for the better, then perfect. Problems always occur when technology is not used for the greater good of humanity. The question I ask myself and I ask you: "How do we use technology?"

Palabras de Fabio

Reflexión: Jesús aparece en la historia como Cordero de Dios

Los primeros domingos del tiempo ordinario en la liturgia, nos ponen ante el anuncio del reinado de Dios, no como un contenido, un discurso o una doctrina, para recordar o guardar en la memoria, sino, por el contrario, como una realidad vivida, como la acción de Dios creador desde el corazón de las personas, por ello exige una decisión y nos cuestiona a quienes nos decimos discípulos de Jesús. El reinado de Dios nos hace como El, para gastar los dones recibidos a favor de los más pobres, abandonados, en peligro, recuperarlos como hermanos, y ofrecerles la posibilidad de ir hasta el final con su proyecto

Consejo pastoral Parroquial

El pasado martes diez de enero, tuvimos la oportunidad de tener nuestra segunda reunión con un grupo de personas, para poder conformar nuevamente el consejo pastoral de nuestra parroquia, nuestro objetivo, es hacer resurgir nuevamente nuestra Iglesia, para que volvamos a ser una comunidad viva y muy presente tanto en Cleveland como a su alrededor. Su presencia, su aporte es muy fundamental en este proyecto parroquial. Por favor ayúdenos para que San Pablo el Apóstol, sea una parroquia de todos y para todos. Se estará preguntando: padre, qué puedo hacer?, cómo puedo aportar? Si tiene deseos de hacer su aporte, te invito para que se ponga en contacto con Mary Ruth Jones, Julie Broom o Juan Gutierrez. Gracias de todo corazón por ser parte de San Pablo el Apóstol y por todo lo qué haces por la comunidad

La tecnología

Está semana al despertarme escuche una noticia que me llamó la atención: Alrededor de 2 millones de pasajeros se vieron afectados debido a la falla informática que obligó a los aviones estadounidenses a quedarse en tierra mientras se restablecía el sistema de notificaciones. Más de 7.000 vuelos desde y hacia Estados Unidos quedaron en tierra luego de que una falla en el sistema de notificaciones interrumpiera toda la operación aérea de este miércoles 11 de enero. Me preguntaba: Qué tan dependientes estamos de la tecnología? Yo diría que demasiado, porque básicamente todo gira alrededor de la tecnología, me atrevo a decir, que lo que falta por ser controlado por la tecnología es poco y muchos anhelan que ese poco sea absorbido lo más pronto posible, aún sin saber lo que eso pueda hacer en nuestras vidas. Pero que tan bueno o tan malo es? Todo depende del uso que la humanidad le de, si utilizamos la tecnología para bien, perfecto y eso lo podemos hacer muchos de nosotros, el problema está en los que utilizan la tecnología para mal. La pregunta que me hago y les hago es: que uso le doy a la tecnología?